
 

 

Protokoll styrelsemöte/konstituerande möte, 

Vänersborgs Bridgesällskap 

Datum: 2024 09 23 

Mötet sker i spellokalen PROs lokal Östergatan 11. 

Närvarande: Gunilla Hogedal, Bengt-Åke Svensson, Magnus Cassel och Elisabeth Bredberg.  

 

§ 1 Mötet öppnas av Gunilla Hogedal. 

§ 2 Val av mötesfunktionärer. Gunilla Hogedal väljs till ordförande. Elisabeth 

Bredberg till sekreterare och till justerare väljs Bengt-Åke Svensson och 

Magnus Cassel. 

§ 3 Godkännande av dagordning. Utsänd dagordning godkänns.  

§ 4 Konstituering VBS styrelse. Magnus Cassel väljs till vice ordförande. Bengt-Åke 

Svensson väljs till kassör och Elisabeth Bredberg väljs till sekreterare. 

§ 5 Firmatecknare. Bengt-Åke Svensson (460913-5837) och Gunilla Hogedal 

(530312-5685) väljs att var för sig teckna föreningens firma och bankkonto. 

Föreningens organisationsnummer är 802498-4612. 

§ 6 Möte med PRO. Gunilla träffar representanter för PROs styrelse De framför att 

de vill; 

• ha årligt möte med VBS för att stämma av. 

• höja hyran till 1 200 kr. Förbrukningsmaterial ingår.  

• att kostnad för att hyra lokalen extra är 500 kr. Att vara på kontoret kostar 

inget extra.  

• ändra starttiden för klubben onsdagar till 12.30 eftersom det stör deras 

aktivitet att vi kommer tidigare.  

• att vi förbättrar vår städning i köket samt ordning i kyl och frys. De vill att vi 

märker upp våra varor. Vi bör ta bort ev smulor i sofforna.  

• kyltermometern skall vara i kylskåp och frys.  

 

Styrelsen beslutar att godkänna PROs höjning av hyran. Styrelsen diskuterar 

möjligheten att framöver omförhandla med PRO om extrakostnaden för en 

kurs med många inplanerade  tillfällen. Det skulle kanske kunna ges rabatt för 



dessa extratillfällen. Styrelsen ska arbeta för att förbättra kvalitén på städning 

och ordning.  

§ 7 Övriga frågor 

Gunilla informerar från gårdagens tävling (/kurs) för nybörjare. 7 nybörjare 

deltog. Mycket trevligt tillfälle med nöjda deltagare. 

Det har framkommit synpunkter från någon medlem om att det inte är bra med 

vinster i form av alkohol. Styrelsen beslutar att även fortsättningsvis ha vin och 

öl som priser. Det är självklart att dessa priser kan bytas mot fribiljett eller 

annat som finns till priser. 

Styrelsen diskuterar att medlemmar som utför arbete för klubben och har 

utlägg för detta ska ersättas. Styrelsen beslutar att skälig ersättning utgår för 

sådana kostnader.  

§ 8  Mötet avslutas av Gunilla Hogedal.   

 

 

 

 

Gunilla Hogedal   Elisabeth Bredberg 

Ordförande    Sekreterare 

 

 

Bengt-Åke Svensson    Magnus Cassel 

Justerare    Justerare 

 

 

 

 


